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Onderwerp Veiligheid fietspad ziekenhuis Weihoek

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling
in de cyclus?

Nee
Ja*:
"betreft toelichtende vragen van technische aard

Beleidsterrein Bestuur
Omgeving

Portefeuillehouder B&W

Woensdag 6 december 2017 was ik getuige van een aanrijding van een fietser door een
auto op het fietspad dat loopt van het ziekenhuis tot aan het einde van de Weihoek
(Morelberg en Meeuwberg). Betrokken bestuurder en fietser hebben onderling de schade
geregeld. Naam en contactgegevens zijn brj ons bekend.

Zowel bestuurder als fietser waren allebei erg geschrokken en zijn al meer dan 15 jaar
bewoner in de Weihoek. Ze kennen de situatie dat fietsers nauwelijks tot niet zichtbaar zijn
voor automobilisten die het fietspad vanuit het westen benaderen. Helaas moeten de
betrokken bewoners en bezoekers wel dit fietspad passeren om de woning te kunnen
bereiken.

Navraag leert dat de afgelopen jaren er al veel ongelukken en bijna ongelukken hebben
plaatsgevonden. De betrokken hebben hierover zelden aangifte gedaan waardoor volgens
de statistieken het fietspad nog steeds als veilig wordt beschouwd. Ooit heeft de gemeente
n.a.v. van een ernstig ongeval met een z.rutaat gewonde persoon tijdeh¡k het fietspad op die
betreffende locatie vernauwd met een ijzeren constructie zodat het zicht voor iedereen iets
beter werd. lnmiddels is die constructie weer venrijderd.

Eerdere suggesties van meerdere buurtbewoners om van het fietspad een voetpad te
maken of het fietspad te veruvijderen zijn door de gemeente altijd terzijde geschoven. Het
laatste slachtoffer is een bewoner van middelbare leeftijd die slechts geschrokken is en een
hele lichte kneuzing heeft aan de rechterenkel. De schade aan de fiets bedraagt enkele
honderden euro's. Het is al met al redelijk goed afgelopen maar voor hetzelfde geld was de
persoon ernstig gewond geraakt of erger.

lnmiddels is er contact gelegd met meerdere buurtbewoners om opnieuw via een
handtekeningenactie aandacht te vragen voor het structureel oplossen van dit onveilige
fietspad. Aan dit fietspad ligt ook een lager school waar elke dag honderden kinderen en
hun ouders het fietspad moeten passeren.



De Weihoekzelf is een 30 kilometerzone en steeds meer inwoners en bezoekers maken om
redenen van veiligheid geen gebruik meer van het fietspad en gaan met de fiets over de
openbare weg.

Graag stellen wij de volgende vragen:

1. Bent u bereid om het fietspad om te vormen tot een voetpad, waarom?
2. Bent u bereid om het fietspad te verplaatsen op een wijze dat alle verkeersdeelnemers

optimaal zicht hebben op het fietspad zodat het voor iedereen veilig is, wanneer?

Met vriendelijke groeten,

Nieuwe Democraten
Ton Schijvenaars

Wij beantwoorden uw vragen als volgt

1. Wij zijn bereid om te onderzoeken of het omvormen van het fietspad tot voetpad de
juiste structurele oplossing is voor de geschetste situatie en zullen u daarover nader
informeren.

2. Zie antwoord 1.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geinformeerd

Burgemeester en wethouders van Roosendaal,

Namens dezen,

Wethouder Bereikbaarheid en Mobiliteit


